
Fra:                                              Ivar Bergo <Ivar@unimicro.no>
Sendt:                                        fredag 8. april 2022 18:33
Til:                                               Postmottak Vaksdal
Kopi:                                           Tore Henrik Øye
Emne:                                        Høyringssvar framlegg til ny forskrift om endring av minsteareal for jakt på 

hjort i Vaksdal kommune
 
Viser til utsendt høyring. 
 
Målet med bestandsplanane Eksingedalen Hjortevald har utarbeidd dei siste 15 åra, har vore redusert 
bestand, med høgt uttak av kalv, ungdyr og produktive koller. Kvotane har auka, samstundes som 
fellingsprosenten har vore opp mot 100% kvart år. Bestanden av hjort ser imidlertid ikkje ut til å 
reduserast, snarare tvert imot. Innsamla statistikk, i lag med jegrar og grunneigarar sine observasjonar 
underbygger dette. Bønder i området lid årleg store tap på grunn av hjort på innmarka. 
 
Minstearealet som det er lagt opp til i utsendt høyring, der valdet vil vera i sona der 650 dekar vert 
gjeldande, bør settast lågare dersom ein skal lukkast med å få redusert bestanden i området. 
 
 
Med helsing
Ivar Bergo
Leiar Eksingedalen Hjortevald. 
 
 


